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1. Sponsorlus 2020. aastaks  

Üldine pakkumine viimases versioonis sobib. See dokument on abiks potentsiaalsete sponsoritega 
suhtlemisel. Samas esmane sponsorite leidmisel on siiski otsesuhtlus. 

Ain koostab nimekirja ettevõtetest, kellega Hiiumaal kontakteeruda. Seejärel arutame, kes-kellega 
Hiiumaal suhtleb-kohtub. Ideaalis võiks 1-2 kohtumist veel enne jõule ära teha. 

Meren saadab Coopile kirja välja. 

2. 2020. aasta tegevusplaan 

Üldiselt – Jahtklubi DAGO peamine tegevus koondub laste- ja noorte purjetamise ehk „vundamendi“ 
ümber. Meie eesmärk on Hiiumaa jätkusuutlik purjetamine. Tippsport jääb võrreldes varasemaga 
tahaplaanile. 

Kuni 2020 september toimib veel tänane SA Hiiumaa Spordikool. Alates 2020 september alustab uus 
Hiiumaa Spordikool munitsipaalkoolina. Dago eesmärk on luua hea koostöö mõlema kooliga selliselt, 
et purjetamise erialad toimiksid paremal moel (treenerid, inventar, investeeringud, õppekavad jne). 

Meren paneb paika laias laastus treeningute toimimise mudeli, mis kataks Kärdlat, Sõru ja Orjakut. 
Seejärel saab teha kohtumise Sõru Merekooliga. 

Sven uurib Priit Rüütlilt, kas talle võiks huvi pakkuda Hiiumaa purjetamise peatreeneri roll. 

Sven suhtleb EJLiga EMV etapi osas. Toimumise aja osas kindlat eelistust pole. Soovime, et saaksime 
ühe raja ja ühe komplekti võistlusametnikega hakkama. 

Muhu Väin on 11-18. juulil ja trass peaks saama paika järgmise nädala Avamerekomisjonis. 

Dago regatt võiks toimuda nädal enne või nädal pärast BOWd. 

Meren uurib pintsakute tellimise võimalusi. 

3. Muu 

Jääpurjetamise jaoks huvihariduse toetus – Meren ja Ain koostavad vallale taotluse. Meren uurib 
eelnevalt suurusjärku. 

 

Järgmine koosolek toimub 13. detsembril kell 9:00-10:30. 


